



Protokoll styrelsemöte nr 5, 27 september, 18:30

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Sebina Cehic-Husic, kassör	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Tomas Ledell	X
	Douglas Elliot	-
	Astrid Wallman	-
	Dennis Elms Jansson	-
	Clara Unnerud Wallhagen, adjungerad	X
	Henrik Schölin, verksamhetsansvarig	-

Lars Krieg med under diskussion kläder

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

§ 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

§ 5 Henrik rapporterar

Henrik kunde inte närvara utan redovisade via mail. I korthet: Svenska Friidrottsförbundet i samarbete med RF SISU har en ny satsning kallad **Idrottsklivet** som syftar till att via föreningsinsatser hindra rekrytering till gängkriminalitet i ett antal utvalda socioekonomiskt utsatta områden. HAIS har med 7-8 andra friidrottsföreningar tillfrågats om att delta. Henrik och Tomas tar frågan vidare.

RF/SISU har presenterat ytterligare möjligheter till projektmedel (de har ett överskott) inom områdena "Trygg och hållbar föreningsmiljö" samt "Inkludering underrepresenterade grupper".

Den 5 september genomfördes en prova-på på Källbrink. Mycket stor närvaro. Nu kan tre nya grupper startas. Anna-Karin har redan genomfört utbildning med föräldrarna.

§ 6 Granskning av HAIS

Peter D redogjorde för den granskning som KPMG genomförts av Huddinge AIS på uppdrag av Huddinge Kommun Fritidsförvaltningen som en del av deras löpande granskningar av verksamheten inom kommunen. Granskningen har utfallit mycket positivt.

§ 7 Ekonomin

Sebina redogjorde för det ekonomiska läget. Det följde en lång diskussion kring hur kostnader varit, felbokföringar samt hur vi bör göra för att både få en bättre ordning och hur vi kan få till en bra prognos inför hösten och inför budgetarbetet för 2024.

Uppgiften blev för Tomas, Peter G och Sebina att tillsammans med Henrik rätta upp felbokningar så långt det går och göra en fördjupad prognos för kostnads- och intäktsbilden i höst.

§ 8 Rapport från arbetsgrupperna och strukturutveckling

Arbetsläget redogjordes:



- a. *Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m. (Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande)*

Peter D redogjorde för den prova-på som genomförts.

- b. *Idrottsliga resultat (Peter G, Clara, Henrik och Mats som sammankallande)*

Peter G och Mats redogjorde för mötet med en träningsgrupp som upplevts ha behov av stöd. Mötet gick bra. Mats och Peter förbereder mötet kring organisation den 7e i Storängshallen.

- c. *Kommunikation & marknadsföring (Lasse, Peter G, Douglas och Astrid som sammankallande)*

Gruppen har genomfört sitt första möte och har lagt en plan för hur sociala media ska användas, och hur de kan användas för nästa prova-på i januari (13/1). Närmast väntar utformningen av en instruktion hur vi ska använda bild, filmer och text på Instagram.

- d. *Kläder & Branding (Johan, Lasse, Tomas, Clara, Peter D och Henrik som sammankallande)*

Lasse K redogjorde för läget kring reklamationen av Adidas tävlingsbyxor. Det råder osäkerheter om Länna Sport och Adidas kan åstadkomma bättre byxor efter reklamationen. Lasse och Tomas gick igenom andra möjliga leverantörer för tävlingskläder som exempelvis Craft, via t.ex. Bareko, Trimtex och NoName. Lasse och Tomas tar fram ett förfrågningsunderlag och ber om mer detaljerade kostnadsbilder och leveransmöjligheter.

- e. *Samarbetspartners (Sebina, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande)*

Tomas redogjorde för arbetsläget och de aktiviteter som pågår, bl.a. att komma åt företagsregistret i Huddinge.

- f. *Lokal, utrensning förråd, målning etc. (Dennis, Astrid, Mats och Peter D som sammankallande)*

Dag för jobb/utrensning lördagen den 21 oktober kl 12-16.

- g. *Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Sebina som sammankallande)*

Ekonomi redovisades på punkten ovan.

- h. *Marknadsföring NIU Huddingegymnasiet (Henrik, Dennis, Tomas och Fotios, sammankallande)*

NIU-info har planerats av Fotte den 9 oktober för HAIS 08.

§ 9 Övriga frågor

Mats lyfte en idé om hur vi kan ansöka om SISU-medel. Mats tar fram ett underlag för ansökan om bidrag till mental utbildning för våra aktiva.

§ 10 Nästa möte 17 oktober

Nästa möte är den 17 oktober.

§ 11 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20:55.

Vid protokollet:

Justeras:

Peter Gabrielsson

Peter Dacke